
COMPROMÍS
PER NOVELDA

PREGUNTES QUE FORMULA EL GPM DE COMPROMÍS PER NOVELDA AL PLENARI 
ORDINARI DE DESEMBRE DE 2016

1.- El passat mes de novembre  la Conselleria d’Economia Sostenible, a través del 
Servef, ha publicat en el Diari Oficial de la Generalitat Valenciana noves ajudes perquè 
les corporacions locals puguen contractar a persones en situació de desocupació de 
llarga durada, per a la realització d’obres o serveis d’interés general, en l’àmbit de la 
Comunitat Valenciana. Unes ajudes xifrades en 3,8 milions d’euros. El Consell 
subvencionarà el cent per cent dels costos salarials de les persones contractades pels 
ajuntaments. S’ha acollit l’ajuntament de Novelda a tals ajudes? Si és així, podem 
conéixer el nombre de persones que es contractaran i els serveis que es realitzaran?

2.- Com pensen organitzar les visites guiades del Museu Municipal i la gestió dels 
fondos museístics a partir de la jubilació de l’arqueòloga municipal?

3.- Tenim notícies que en algunes instal·lacions esportives són els propis usuaris els 
que es fan càrrec d’obrir i tancar les instal·lacions que utilitzen. Podem conéixer quines 
són concretament eixes instal·lacions?  No creuen que eixa funció és pròpia d’un 
conserge municipal i no dels usuaris? Que no s’han previst les substitucions o 
contractacions del conserge o conserges qua fan falta per a un normal 
desenvolupament dels serveis esportius?

4.- Hem observat en la plantilla d’empleo per a 2017 que la plaça de tècnic lingüístic 
està dotada al 100% de la mateixa manera que l’any que acaba Tots som conscients de 
que el servei de promoció del valencià ara per ara resulta insuficient amb una ocupació 
del 66% de l’horari de treball. Podem saber si per al 2017 tenen previst incrementar 
l’horari del tècnic lingüístic a horari complet? 

5.- Hem observat també que en la plantilla d’empleo hi ha tres agents al 50% per cent 
de dotació pressupostària. Per què no estan al 100%?

6.- En el passat plenari ordinari del mes d’octubre, el nostre grup polític va presentar 
una moció perquè es demanara informe tècnic per tal de modificar la contrata de 
neteja de dependències i col·legis tot incrementant-la en un 10% que és el màxim que 
permet la normativa legal. Tant el PSOE com el Partit Popular es van mostrar partidaris 



del fondo de la proposta d’incrementar en un 10% la contracta, però el Sr. Sáez  va 
afirmar que tal increment no seria possible en no haver consignació pressupostària 
suficient. En els pressupostos de 2017 aprovats per vostés també, Sr Sáez,  tampoc 
apareix consignació pressupostària suficient per a augmentar la contrata de neteja de 
dependències i col·legis en un 10%. Sr. Sáez, encara recordem les seues intervencions 
crítiques amb la retallada del servei i el seu suport a les treballadores despatxades del 
seu treball. Ara té vosté la paella pel mànec de minimitzar un poc la retallada brutal 
que es va produir.  Sap que una iniciativa en este sentit comptaria amb el vot com a 
mínim dels 10  regidors de l’oposició. Sols falta que siga coherent amb el seu discurs i 
les seues crítiques i se sume a una iniciativa d’esta naturalesa. Comptaríem amb el seu 
suport i el del seu grup polític per a  modificar dit contracte i incrementar-ne la quantia 
en un 10%?

7.- Sr alcalde, fa tres mesos li preguntàvem per la redacció d’uns informes tècnics 
sobre mesures de transparència en aspectes econòmics i financers presentades en 
forma de resolució per Compromís i aprovades per unanimitat en plenari, i que 
transcorregut un any encara no s’havien elaborat. Vosté ens va contestar que després 
del nostre recordatori anava a procurar que s’elaboraren. N’hi ha cap novetat?

8.- Podem conéixer el contingut del “documento serio” a què feia referència el Sr Sáez 
en el passat plenari d’octubre sobre el bono-taxi per a les persones amb problemes de 
mobilitat?

9.- En el passat Plenari de pressupostos, el Sr. Portaveu de la UPyD va afirmar que 
“nadie va a cobrar más” referint-se als jornals dels Regidors/es davant les crítiques 
que, d’entre altres, feia Compromís de que els 11 Regidors actuals de l’Equip de 
Govern cobren pràcticament el mateix que els 12 de l’anterior Equip de Govern. Una 
més de les veritats a mitges a les que està acostumant-´se dit portaveu. Veritat perquè 
el Sr. Alcalde i la resta de Regidors de la UPyD van a cobrar a desembre d’este any el 
mateix que a gener de 2017. Però eixa no és la qüestió, donat que l’augment ja s’ha 
produït durant el 2016. Comparant les nòmines d’abril i novembre, ens podrien 
informar dels salaris mensuals nets del Sr. Esteve i de la resta de regidors de la UPyD i 
dels augments o disminucions que s’han produït?

10.- Ha passat any i mig des de les eleccions municipals, però se suposa que els 
compromisos electorals encara han d’estar en peu. Recorda la UPyD que un dels seus 
compromisos era el de no pujar-se els salaris durant tota la legislatura?

11.- I parlant de compromisos electorals i de veritats a mitges, hem de comunicar-li als 
veïns i veïnes de Novelda que portem dos mesos preguntant per escrit als Regidors/es 
de la UPyD sobre les seues activitats professionals fora de l’Ajuntament. I portem dos 
mesos sense resposta. El Sr. Alcalde s’empenya en continuar afirmant que no té 
professionals de la política al seu grup, però els seus companys/es de partit fan 



afirmacions al Plenari contràries a les del Sr. Alcalde. Davant aquestes incongruències 
comencem, en este Plenari a preguntar-los un a un. Sr. Portaveu de la UPyD, des de les 
passades eleccions municipals, quants mesos ha cotitzat vosté a la Seguretat Social 
com a treballador d’altra o altres empreses distintes a l’Ajuntament?

12.- Sra. Regidora de Personal, és vosté conscient juntament amb el Sr. Alcalde de la 
situació de Regidors/es que cobren a temps parcial i que, de manera altruista, 
completen una jornada laboral al servei d’este Ajuntament, segons les seues 
afirmacions en un Plenari passat. Li donem tota la credibilitat a eixes paraules seues. A 
banda d’alguns regidors dels que vosté va parlar, existeixen en este Ajuntament altres 
treballadors/es a temps parcial i que de manera altruista completen la seua jornada 
laboral?

13.- Existeixen actualment, entre d’altres, dos temes que estan enquistant-se: el Pla 
General i la desafecció dels terrenys de la Ronda Nord. O es posen vostès a treballar i 
mouen cel i terra o els mesos van caient ràpidament. Quants viatges han fet o quan 
pensen fer-los als organismes competents per tal de desbloquejar la situació dels 
terrenys de la Ronda Nord?

14.- Era coneixedora la Regidora de Serveis Socials, quan va explicar en este Plenari 
que l’Ajuntament no anava a adherir-se a la contractació d’un agent d’igualtat, de que 
les ajudes de Conselleria a Serveis Socials anaven a incrementar-se de 167.000 a 
311.000?

15.- Fa poc més d’un any, se’ns va dir en aquest Plenari que s’estava tractant l’estat 
dels pins del Passeig dels Molins amb Diputació. Quines actuacions pensen prendre 
amb estos pins arran de les últimes pluges?

             SÍLVIA ANNA TOMÀS
Portaveu de Compromís per Novelda


